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آ.اس
دوره اى جدید، همان ستارگان
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فغانى: پنالتى نبود

داور بین المللی فوتبال کشورمان گفت: هر 
کس��ی که فیلم بازی پرسپولیس- ذوب آهن 
را ببیند متوجه می شود صحنه ای که پنالتی 
اع��ام کردیم پنالت��ی نبود. علیرض��ا فغانی،  
درباره محرومیت 4 جلسه ای اش از قضاوت به 
دلیل اشتباهات داوری در دیدار پرسپولیس- 
ذوب آهن گفت: طبق قانونی که وجود دارد ما 
اجازه نداریم مصاحبه کنیم اما یک موضوع را 
باید بگویم و آن این اس��ت که اظهارنظرهایی 
که از قول من در این مدت منتشر شده صحت 
ن��دارد. وی ادام��ه داد: در یکی از روزنامه های 
ورزش��ی  از قول من عنوان شده فیلم بازی را 
دیده ام و پنالتی ای که اعام کردم درست بوده 
اما با قاطعیت می گویم این مس��اله شیطنت 
یکی از خبرنگاران اس��ت و من چنین حرفی 
ن��زدم. داور بین المللی فوتبال کش��ورمان در 
ادامه اظهار داشت:  هر کسی که فیلم بازی را 
ببیند متوجه می شود آن صحنه پنالتی نبود 
و تصمیم ما اش��تباه بود و قطعا تصمیمی که 
در این صحنه گرفته ش��ده تصمیم درس��تی 
نیست و اعام پنالتی کار درستی نبود. فغانی 
در پایان خاطرنشان کرد: به دلیل این اشتباه 
از ه��واداران واقعی تیم فوتبال پرس��پولیس 
عذرخواه��ی می کن��م چرا که آنه��ا می دانند 
اتفاق��ات فوتبال��ی وج��ود دارد و این س��وت 
هم در راس��تای اتفاق��ات فوتبالی بود نه چیز 
 دیگر و باز هم از هواداران واقعی پرس��پولیس 

عذرخواهی می کنم.

بازیکنان سرباز از حضور در تیم ملى 
فوتبال منع شدند

سازمان تر بیت  بدنی نیروهای مسلح از عدم 
صدور مجوز برای سربازان فو تبا لیستی که پیش 
از اعزام دچار تخلف شده و کارت پایان خدمت 
آنها باطل شد، در اردوهای تیم  ملی فو تبا ل و 
تیم امید خبر داد. در حالی که تیم  ملی فو تبا ل 
ایران از ظهر پنجشنبه اردوی خود را در کمپ 
تیم های ملی برای دیدار مقابل تیم های گوام 
و هن��د در ر قا بت ه��ای انتخاب��ی جا م جها نی 
2018 روسیه آغاز می کند، اما سازمان تر بیت 
 بدنی نیروهای مس��لح طی نامه ای به سازمان 
تر بیت  بدنی آجا، عنوان کرد بازیکنان سربازی 
ک��ه کارت پایان خدم��ت آنها به دلیل تخلف 
باطل ش��ده بود تا اطاع ثانوی مجوز حضور 
در تیم های ملی بز ر گس��الان و امید را ندارند. 
س��ازمان تر بیت  بدنی نیروهای مس��لح برابر 
مصوبه کمیته  رس��یدگی به تخلفات سربازان 
فو تبا لیستی که کارت پایان خدمت آنها باطل 
ش��ده است و این افراد در حال  حاضر مشغول 
به گذراندن خدمت سربازی هستند تاکید کرد 
این بازیکنان تا اط��اع ثانوی مجاز به حضور 
و ادامه فعالیت های ورزش��ی در باش��گاه های 
تابعه نیروهای مس��لح ب��وده و حضور آنان در 
تیم ه��ای ملی بز ر گس��الان و امید امکان پذیر 
نیست. این در حالی است که سازمان تر بیت 
 بدنی نیروهای مس��لح درخواس��ت ک��رده از 
مکاتب��ات آتی در این باره خودداری ش��ود.به 
نظر می رس��د این موضوع چالش��ی جدید را 
پیش روی تیم ملی بزرگسالان و تیم امید قرار 
دهد.بازیکنانی که کارت پایان خدمت آنها به 
دلیل تخلف باطل شده و هم اکنون در تیم های 
نظامی مشغول به بازی هستند، شامل سروش 
رفیعی، ش��جاع خلیل زاده، بختی��ار رحمانی، 

آرش افشین و حسین ماهینی می شوند.

کاظمى به جاى من 
از مدیریت بپرسید

س��رمربی تی��م فوتب��ال پر س��پولیس از 
ش��ایعه حضور فرهاد کاظمی به جایش اظهار 
بی اطاع��ی کرد. برانکو ایوانکوویچ، س��رمربی 
پر سپولیس درباره آخرین وضعیت تیمش پیش 
از مصاف با فولاد خوزستان، گفت: شرایط خوبی 
داریم و تاش می کنیم تا عملکرد خوبی را برابر 
فولاد ارائه دهیم. هوای اهواز خیلی گرم است و 
خوش��حال هستم که یک بار سالم از این شهر 
به تهران بازگش��تیم. امیدوارم باز هم بتوانیم با 
س��امتی کامل این ش��هر را ترک کنیم. او در 
پاسخ به این س��وال که ظاهرا فغانی 4 جلسه 
محروم شده است، بیا ن  کرد: نمی خواهم درباره 
داوری صحبتی کنم، ولی م��ا از داوری در این 
فصل لطمه خورده ایم. س��رمربی پر سپولیس 
در پاس��خ به این س��وال که آیا صح��ت دارد 
فرهاد کاظمی، سرمربی سرخپوشان پایتخت 
می شود، بیا ن  کرد: این سوال را باید از مدیریت 
پر سپولیس بپرس��ید. وی با اشاره به اینکه در 
بازی با فولاد محسن بنگر را به دلیل محرومیت 
در اختیار ندارد، گفت: به غیر از بنگر، حیدریه و 
ماریچ مصدوم هستند و کا خیلی تنوع بازیکن 

در مصاف با فولاد نداریم.

بحران شدید مالى در استقلال
آبی ه��ای تهرانی که با کس��ب 3 ب��رد و یک 
شکس��ت نمره قبولی در دیدارهای ابتدایی لیگ 
کس��ب کرده اند این روزها وضعیت اس��فناکی را 
پشت س��ر می گذارند. استقالی ها تعطیات 20 
روزه لی��گ برتر را در حالی آغاز کردند که پس از 
کسب پیروزی برابر همنام اهوازی به نظر می رسد 
در این مدت مشکات خاصی نخواهند داشت اما با 
گذشت کمتر از 48 ساعت از فتح اهواز مشکات 
اس��تقالی ها آرام آرام در حال نمایان شدن است. 
موضوع بدهکاری به کارمندان باش��گاه تبدیل به 
یک معضل همیشگی ش��ده است و سبک دست 
همچنان در پرداخت دس��تمزد ای��ن افراد دچار 
مش��کل اس��ت. موض��وع دیگری ک��ه وضعیت 
اس��تقال را بحرانی ک��رده اس��ت دریافتی های 
ناهمگن بازیکنان اس��تقال است که باعث شده 
سجاد ش��هباززاده با حضور در باشگاه استقال و 
پس از انتقاد از نحوه پرداختی ها خواهان دریافت 
رضایتنام��ه خود باش��د. بازیکن��ان جدیدالورود 
استقال همگی بخشی از قرارداد خود را دریافت 
کرده اند اما بازیکن��ان قدیمی که با وعده دریافت 
 طلب فصل گذش��ته در ابتدای کار با اس��تقال 
قرارداد بستند همچنان با باشگاه دست به گریبان 
هس��تند. عده ای از این اف��راد در روزهای پایانی 
مردادماه بخشی از مطالبات خود و پیش پرداخت ها 
را دریافت کردند اما همچنان تعدادی از بازیکنان 
استقال هیچ دریافتی ای نداشته اند و باید تا پایان 
شهریورماه منتظر وصول ش��دن چک های خود 
باش��ند. کادر فنی اس��تقال نیز تا امروز دریافتی 
اندکی داشته اند و س��رمربی این تیم نیز تاکنون 
مبلغی از باشگاه دریافت نکرده است تا استقالی ها 
خود را در بحران کامل حس کنند. به این وضعیت 
نابس��امان باید ع��دم تهیه منزل ب��رای بازیکنان 
خارجی این تیم را نیز اضافه کرد که باعث ش��ده 
است این بازیکنان پس از ورود به ایران همچنان 
در هتل اقامت داش��ته باش��ند و اکنون در چنین 
وضعی شنیده می شود شرکت ری را که اسپانسر 
باشگاه استقال است در آستانه قطع همکاری با 
این باشگاه قرار دارد. اکنون در زمانی که استقال 
با این مشکات دست و پنجه نرم می کند، شنیده ها 
حاکی از این است که سبک دست بهره بردار باشگاه 
استقال که مسؤولیت کمیته اقتصادی این باشگاه 
را نیز بر عهده دارد بیشتر از اینکه به فکر برطرف 
کردن این مشکات باشد در حال انقاب کردن در 
میان کارمندان است و طی این مدت تنها به دنبال 
تعدیل نیروی کارمندان و حضور نزدیکان و افراد 
مورد اعتماد خود در باشگاه است.  مطمئنا در ذهن 
تمام افرادی که این روزها وضعیت استقال را رصد 
می کنند این سوال نقش خواهد بست که در این 
میان مدیرعامل اس��تقال چه نقشی دارد؟ آیا در 
زمان عقد قرارداد با سبک دس��ت وزارت ورزش و 
دیگر نهادها، نظارتی بر این قرارداد داشته اند و این 
فرد با اجازه این نهادها دس��ت به چنین اقداماتی 
زده اس��ت؟ جواب این سوال ها هر چه باشد باید 
بپذیریم حال استقال در این روزها خوب نیست و 
با آغاز روزهای بد استقال در لیگ برتر تمام این 

مشکات می تواند این تیم را از پای در آورد.
استقلال و »ری را« در آستانه قطع همکاری ■

قرارداد میان ش��رکت ری را و اسپانسر باشگاه 
استقال در آس��تانه ابطال قرار دارد. در حالی که 
شرکت ری را با ش��رکت حامی مالی استقالی ها 
قرارداد اسپانسر پیراهن را در فصل جاری منعقد 
کرده اس��ت، این قرارداد در آستانه لغو قرار دارد. 
ظاهرا طی قرارداد منعقد شده میان ری را و شرکت 
حامی مالی باشگاه استقال باید در 4 هفته گذشته 
چیزی حدود 15 الی 20 درصد از کل مبلغ توافق 
شده به باشگاه پرداخت می شد که هنوز این اتفاق 
رخ نداده است. به همین دلیل باشگاه استقال به 
دنبال قطع همکاری با اسپانس��ر پیراهنش است 
و در ص��ورت قطع همکاری اس��تقال اسپانس��ر 

پیراهنش را به شرکتی دیگر محول می کند.

 کواچ: بازیکنانم بدون انرژى 
وارد زمین شدند

سرمربی تیم ملی والیبال ایران گفت: ما بعد از 
6 هفته تمرین برای نخستین بار بود که به میدان 
رفتیم. اس��لوبودان کواچ بعد از شکست تیم ملی 
ایران مقابل فرانسه در نخستین مسابقه جام واگنر 
که با نتیجه 3 بر صفر به سود فرانسه پایان یافت، 
اظهار کرد: در کل بازیکنانم خوب بازی کردند. وی 
افزود: فرانس��ه اعتماد به نفس خوبی دارد زیرا با 
عنوان قهرمان لیگ جهانی وارد این مسابقات شده 
است. بعد از پایان این مسابقه نگران شدم که چرا 
بع��د از این همه تمرین، بازیکنان بدون انرژی در 
زمین حاضر شدند. شاید دلیلش این باشد که ما 
بعد از 6 هفته برای نخستین بار به میدان مسابقه 
پا گذاش��تیم.  کواچ با بیان اینکه تمرکز من فعا 
روی ارزیابی برخی از شاگردانم است، تاکید کرد: 
به برخی از بازیکنان فرصت دادم تا بتوانند بازی 
کنند. س��یزدهمین دوره مس��ابقات والیبال جام 
واگنر شنبه شب آغاز شد و تیم ملی والیبال ایران 
در نخستین مسابقه این رقابت ها 3 بر صفر مغلوب 
فرانسه قهرمان لیگ جهانی سال 2015 شد.تیم 
ملی والیبال ایران دیروز در دومین مس��ابقه خود 
به مصاف لهس��تان قهرمان سال 2014 جهان و 

میزبان این رقابت ها رفت.

گزارش اخبار

مهدی طاهرخانی: محمود گودرزی از روز نخستی 
که به عنوان وزیر ورزش دولت یازدهم، مشغول به 
کار ش��د یک حرف را مرتب تکرار کرد؛ از مدیریت 
فوتبال راضی نیستیم! ترجیع بند مصاحبه های آقای 
وزیر تغییراتی بود که از نگاه وزارت ورزش باید حتما 
انجام می ش��د. آنچه وزیر ورزش و دیگر دوس��تان 
تحصیلکرده اش در بدنه این وزارتخانه دنبالش بودند، 
اصاح فدراس��یون فوتبال بود. اگر حساسیت های 
موجود فیفا بر اس��تقال فدراسیون های فوتبال و 
دوری این رش��ته از دولت ها نبود و پیشینه تعلیق 
در فوتبال ایران وجود نداش��ت، چه بسا در همان 
روزهای نخست، علی کفاش��یان جایش را به فرد 
دیگ��ری م��ی داد اما قوانین محکم فیفا، دس��ت و 
پای وزارت ورزش را بس��ت و آنها نتوانستند بدون 
همکاری مجمع دست به چنین کاری بزنند. علی 
کفاشیان هم در طول 7 سال گذشته به خوبی یاد 
گرفته که چگون��ه اکثریت مجمع را با خود همراه 
کند تا خبری از کودتای شبانه نباشد. با این وجود 
محمود گودرزی با اهرم قهرهای بلندمدتش به علی 
کفاشیان نشان داد اگر مساعدت مالی وزارت ورزش 
را می خواهد باید حتما تغییراتی در بدنه فدراسیون 
فوتبال انجام شود. استعفا یا برکناری افرادی مثل 
فریده شجاعی، هادی آیت اللهی و مهدی محمدنبی 
در این راستا انجام شد. پس از آخرین مجمع برگزار 
شده فدراسیون فوتبال که باعث کنار هم نشستن 
چند ساعته وزیر ورزش و علی کفاشیان شد، عاقبت 
رئیس فدراسیون فوتبال حاضر شد برای راضی نگه 
داش��تن شخص وزیر بازی با مهره های خود را آغاز 
کند. ش��جاعی رفت، آیت اللهی هم برای رها شدن 
از حجم انتق��ادات و اتهامات ترجیح داد به زندگی 
آرام خود در ش��یراز بازگ��ردد و همچنین مهدی 
محمد نبی که در کس��وت سرپرس��ت تیم ملی و 
دبیرکل فدراس��یون فوتبال باید روزانه پاسخ ده ها 
خبرنگار را می داد حالا یک س��کوت بکر را تجربه 
می کن��د البته تا پایان س��ال 93 کم��اکان حقوق 
بالایش از فدراسیون را دریافت می کرد و مشخص 
نیست در س��ال جدید این حقوق ها قطع شده یا 
کماکان پرداخت می ش��ود! آنها رفتند چون به زعم 
وزارت ورزش و مدیران تحصیلکرده اش، باید جریان 
دانشگاهی و باسواد فوتبال را اداره می کرد اما حالا 
با گذش��ت چند ماه این سوال به وجود می آید که 
ماحصل این تغییرات چه بود؟ علیرضا اس��دی جز 
تولید جنجال بی حاصل با کی روش، چه کار مثبتی 
انجام داد که وزارت ورزش برای بر مسند نشاندنش، 
ش��هر را به هم ریخت؟ رفتن شجاعی و آیت اللهی 
چه ارمغانی برای فوتبال ایران داش��ت؟ حالا پس 
از رفتن نبی مشکات کمیته های فدراسیون حل 
شده است؟ اشتباهات داوری چطور؟ مهم تر از همه 
نوع تعامل فدراس��یون فوتبال با سرمربی تیم ملی 
چگونه شده است؟ نه تنها این تعویض ها مثمر ثمر 
واقع نشده که به ش��هادت کی روش، زمان حضور 
نبی دس��ت کم س��رمربی تیم ملی مشکل خروج 
نداش��ت اما حالا پس از هر ورود، تن سرمربی تیم 

ملی می لرزد ش��اید اجازه خروج مجدد پیدا نکند. 
اینکه مدین��ه فاضله گودرزی و س��جادی پس از 
تس��لط کامل بر کل پیکره فوتبال چه مختصاتی 
دارد چندان س��خت نیس��ت. به همین استقال و 
پرس��پولیس نگاه کنید، دو تیمی که مستقیم زیر 
نظر وزارت ورزش و جوانان اداره می ش��وند. ش��اید 
بهترین فرد از نظر دکتر گودرزی برای اداره فوتبال 
همین نصرالله سجادی باشد. آیا عملکرد سجادی در 
اداره س��رخابی ها کم بی ایراد بوده است؟ از انتخاب 
اعضای هیات مدیره دو تیم تا پیدا کردن اسپانسر. 
به وضعیت پرس��پولیس خوب در دو سال گذشته 
دقت کنید؛ س��ال قب��ل امیررضا خادم و امس��ال 
نصرالله س��جادی. اگر به گودرزی بود و وی اختیار 
تام داشت قطعا امروز فدراسیون فوتبال همان گونه 
اداره می شد که در دو سال اخیر سرخابی ها مدیریت 
شدند. بی پولی، مشکل دائم اسپانسر با هیات مدیره، 
تصمیمات غلط فنی و آزم��ون خطاهای تکراری. 
اینها همه متد دوس��تان دکتر گودرزی در اداره دو 
تیم پرطرفدار پایتخت بود. آنها تا جایی که خالشان 
می چربید در فدراسیون فوتبال اعمال نفوذ کردند 
اما همانطور که در مدیریت س��رخابی ها پراشتباه 
بودند در تغییرات مدنظرشان در پیکره فدراسیون 
فوتبال هم عاجز ماندند. ش��اید مشکل بزرگ وزیر 
و دوس��تانش این باش��د که فرق بزرگی در نوشته 
کتاب و عالم واقعیت وجود دارد. محمدعلی طاهری 
که تنها به واس��طه دوس��تی با وزیر در دو نوبت به 
صندلی مدیریت پرس��پولیس تکیه زد، این روزها 
نه تنها قادر به آرام کردن فضا نیست بلکه با فرار از 
دست خبرنگاران، اتمسفر موجود در اطراف باشگاه 
را کماکان منفی نگه می دارد. آنهایی که در هر 10 
کلمه حرف شان 11 بار »علم نوین مدیریت« تکرار 
می شود مشخص نیس��ت چرا در اداره پرسپولیس 

این همه عاجز هس��تند. بترس��ید از روزی که این 
مردان به ظاهر با سواد دانشگاهی، صندلی های مهم 

فوتبال را فتح کنند. 
اولین بازخورد هجوم قرمزها به اینس�تاگرام  ■

روحانی
 این از ش��انس بد وزارت ورزش و جوانان است 
که تیم زیر نظرش بدترین ش��روع همه ادوار تاریخ 
را داش��ته است و حالا هواداران پرسپولیس، بخش 
وس��یعی از تقصی��رات را به گ��ردن وزارت ورزش 
می اندازن��د. نگاهی به پس��ت های موجود در پیچ 
رس��می دکتر روحانی در اینس��تاگرام، موید این 
حرف است. این بار خبری از حجم وسیع فحاشی 
و لودگ��ی نبود. اگرچه تک و توک عده ای با فحش 
و بد و بیراه آن هم با  آی دی های جعلی س��عی در 
خراب کردن فضا داشتند اما اکثر انتقادات برآمده 
از سینه های س��وخته ای بود که در 4 هفته شروع 
لی��گ برتر، آب خ��وش از گلویش��ان پایین نرفته 
اس��ت. 3 شکس��ت پرس��پولیس قطعا مقصرهای 
زیادی دارد اما در فضایی که هجمه وس��یعی علیه 
داوران به جری��ان افتاده، ناگهان علیرضا فغانی در 
کسوت بهترین داور چند سال اخیر فوتبال ایران، 
یک تنه باعث شکست قرمزها می شود؛ با اعام یک 
پنالتی کاما بی مورد و عجیب! در آن سو ناگهان از 
شانس بد پرسپولیسی ها، داور دیدار استقال تهران 
و استقال اهواز، همه کار برای پیروزی آبی پوشان 
تهرانی می کند؛ از اعام یک ضربه پنالتی که اصا 
خطا روی خسرو حیدری درون محموطه 18 قدم 
نبود و از قضا گل هم نش��د تا صحیح دانستن گل 
دوم و پیروزی بخش شاگردان مظلومی که به وضوع 
مشخص است هم آفساید بود و هم خطای روشن 
حنیف عمران زاده روی پرویز کریمی، گلر استقال 
اهواز. کار که به اینجا کشید، هواداران پرسپولیس 

طی یک حرکت خودجوش هجوم میلیونی به پیچ 
رئیس جمهور آوردند. آنها از حسن روحانی خواستند 
تیم محبوب ش��ان را از این ناداوری ها نجات دهد، 
همچنین س��وءمدیریتی که چند س��الی می شود 
بای جان سرخ ها شده است.  پس از این اتفاقات، 
به صورت اعام نش��ده ناگهان وزارت ورزش، علی 
کفاش��یان و فریدون اصفهانیان را به عنوان رئیس 
کمیته داوران به وزارتخانه احضار کرد. طبق معمول 
شخص وزیر حاضر به رودررویی با رئیس فدراسیون 
فوتبال نش��د اما این دکتر نصرالله سجادی بود که 
حرف آخر را به کفاش��یان و اصفهانیان زد. شخص 
رئیس جمهور دس��تور ویژه به وزیرش داده است تا 
احقاق حقوق ش��ود البته بعید است اتفاق خاصی 
رخ دهد اما بدون شک همانند قضیه تبریز این بار 
هم علیرضا فغانی، تاوان سنگینی خواهد داد. فعا 
صحبت از محرومیت چند هفته ای ش��ده است اما 
بعید نیست برای آرام کردن هواداران پرسپولیس و 
همچنین تراکتوری ها، تا پایان فصل، فغانی محروم 
ش��ود! علی کفاشیان هم در خاتمه این نشست در 
مصاحب��ه با یکی از خبرنگاران ک��ه همواره مقابل 
ساختمان فدراسیون فوتبال در حال کشیک دادن 
اس��ت، گفت: ما هم می دانیم داوری ها ایراد داشته 
است و حق پرس��پولیس تضییع شده اما حتما از 
داوران می خواهیم در ادامه راه، در قضاوت هایشان 
بیشتر دقت کنند.  با این فشار که دولت به وزارت 
ورزش آورده و وزارت ورزش به فدراسیون فوتبال، 
قطع��ا داوران بازی های پرس��پولیس با وس��واس 
بیشتری قضاوت می کنند البته این به معنای ضایع 
کردن حق رقبا نیست چرا که در آن صورت باز هم 
صدای عده دیگری بلند می شود. حالا باید دید پس 
از این فعل و انفعالات سرانجام کشتی به گل نشسته 
قرمزها با باد وزارت ورزش به حرکت در می آید یا نه. 

س��رمربی تیم  مل��ی فو تبا ل ایران معتقد اس��ت 
میزان مرخصی اش بعد از گذش��ت 4 س��ال سخت 
کار ک��ردن در ای��ران کاف��ی نبوده اس��ت. کا ر لوس 
کی روش درباره مدت مرخصی اش و اینکه چند روز 
در ای��ران نبوده، اظها ر کرد: این میزان هر چقدر که 
 بوده در  عین  حال کافی نبوده اس��ت. بعد از گذشت
4 سال که هر روز اینجا سخت کار کردم، مطمئنا این 
می��زان مرخصی کافی نبود اما به  هر  حال هم اکنون 
اینجا هستم. س��رمربی تیم ملی فو تبا ل ایران درباره 
همایش AFC با حضور مربیان تیم های ملی فو تبا ل، 
گفت: فرصت خوبی بود و درباره مسائل کلی فو تبا ل 
صحبت کردیم. همچنین این فرصت به دس��ت آمد 
درباره مس��ائل درونی و خصوص��ی گفت و گو کنیم. 
درباره مشکات ویزای گوام هم صحبت کردیم و در 
کل دیدارهای خوبی برگزار ش��د. کا ر لوس کی روش 
در پاس��خ به این س��وال که آیا تمدید حضور او در 
خارج از کشور به دلیل کمبود امکانات و ناراحتی او از 
مسؤولان فدراسیون فو تبا ل بود، تاکید کرد: به هیچ 
عنوان این طور نیس��ت. دقیقا در تاریخی که از قبل 

تعیین شده بود در ایران هستم 
و هم اکنون نیز در خدمت شما 
هستم. سرمربی تیم  ملی فو تبا ل 
ایران با اش��اره ب��ه اینکه تمام 
جزئیات س��فرم قبا هماهنگ 
ش��ده ب��ود و م��ورد موافق��ت 

فدراس��یون قرار گرفت، اظه��ا ر کرد: هماهنگی های 
لازم در این باره انجام ش��ده ب��ود و گزارش های لازم 
نیز ارائه ش��د. تمام مطالب��ات و جزئیات قبل از آغاز 
اردوهای ما در اختیار فدراس��یون فو تبا ل قرار گرفت 
و امیدوار هس��تم و توقع دارم تمام مواردی که برای 
اردوها و تمرینات تیم  ملی در تهران لازم است آماده 
شود اگرنه این موضوع ناامیدکننده است. وی درباره 
خبر پیشنهاد تیم ملی فو تبا ل مکزیک، بیا ن  کرد: من 
نمی خواهم راجع  به اینگونه مس��ائل صحبتی کنم. 

فو تبا ل و ش��ایعات هم��واره در 
کنار یکدیگر هستند و حوصله 
ندارم به چنین شایعاتی توجه 
کنم. سرمربی تیم ملی فو تبا ل 
ایران همچنین مجددا در پاسخ 
به س��والی مبنی بر هماهنگی 
ب��ا مس��ؤولان فدراس��یون فو تب��ا ل در مدت زمان 
مرخصی اش نیز گفت: من تنها به صورت فیزیکی در 
ایران حضور نداشتم، ولی پیوسته با کادر فنی و اداری 
در ارتباط بودم و از مس��ائل اطاعات کاملی داشتم 
و گزارش ها را به کفاش��یان ارائ��ه می دادم. کی روش 
درباره واگذاری زمین ورزشگاه دستگردی به تیم  ملی 
فو تبا ل عراق و باشگاه سایپا نیز خاطر نشان کرد: بعد 
از گذشت 4 س��ال که اینجا حضور دارم باید بگویم 
برایم فرقی نمی کند ما در دس��تگردی باشیم یا در 

کمپ تیم های ملی اما تنها کیفیت زمین اس��ت که 
از اهمیت بالایی برخوردار است و اگر کیفیتی نباشد 
این برای تیم ملی خوب نیست. بعد از گذشت 4 سال 
قصه همچنان همان است و همانند فیلمی که تکرار 
می شود همچنان با مشکات قبلی روبه رو هستیم. 
می توانیم انگ های زیادی را به فو تبا ل ایران بچسبانیم 
اما در این یک مساله، همچنان داستان تکرار می شود. 
س��رمربی تیم ملی فو تبا ل ایران در ادامه در پاسخ به 
سوال خبرنگاری مبنی بر اینکه شما در مالزی درباره 
مشکات دیدار گوام و ایران جلساتی را برگزار کرده 
بودید اکنون نحوه س��فر ایران به گوام چطور خواهد 
بود، توضیح داد: این موضوع باعث نگرانی من ش��ده 
اس��ت، چرا که باید 2 بازی در مقابل یکدیگر انجام 
دهیم. آن هم در صورتی که هیچ کدام از کشورها در 
کشور مقابل سفارت ندارند. در چند روز گذشته هم 
مسؤولان گوام درباره مشکاتشان اظهار نظر کرده اند 
و حتی گفته اند با این وجود نمی توانند به ایران سفر 
کنند، چرا که تاش های زیادی برای س��فر به ایران 

انجام داده اند اما تاکنون نتوانسته اند ویزا تهیه کنند.

ماحصل تغییرات وزارت ورزش در فدراسیون چه بود

از ویرانى سرخابى ها تا انفعال در فدراسیون

می توانیم انگ های زیادی به فو تبا ل ایران بچسبانیم

کی روش: در زمان مقرر بازگشتم
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